
Protokoll fört vid styrelsemöte med BIG i Vaxholm den 3 september 2024 på Kanonen 

Närvarande:  Ingrid Ekstedt, ordförande 

  Kent Larsson 

  Leif Ljungberg 

  Gunilla Lauthers 

  Ann Sjölander 

1. Ordförande öppnade mötet 

2. Godkännande av protokoll från förra mötet, 25 augusti 2024 

3. Avtalet mellan kyrkan och Svea fastigheter går ut och ska förhoppningsvis förlängas. Det 

måste tas upp med Sveafastigheters ledningsgrupp. Caroline återkommer med 

projektplan efter det.  

4. Vi diskuterade förslagen till insändare från Kent, Gunilla och Ingrid. Ann fick i uppdrag att 

bearbeta dem enligt dagens diskussion och återkomma med ett nytt förslag. 

5. Aktuell ställning på bankkontot är 26 789 kr. 

6. Ingrid kallar till nästa styrelsemöte när Caroline hört av sig med en ny projektplan. 

Annars blir det onsdagen den 2 oktober kl 14 till 16. 

7. Mötet avslutas 

 

 

Ingrid Ekstedt Ann Sjölander 

Ordförande Sekreterare 


